
Hennan

Protokoll fört vid årsmöte i PRO Hennan, org. Nr 802436-L290
Folkets Hus 25 april2A74, mötestid 13:00-13:50. Antal närvarande:60-tal.

Årsmöteshandlingar fanns tillgängliga i Folkets Hus, (Dagordning, Verksamhetsberättelse2O23,
Balans- och Resultaträkning 2023 samt Revisionsberättelse.

Parentation med ljuständning, diktläsning samt en tyst minut hölls for tre medlemmar som avlidit
under verksamhetsåret 2023.

Flera händelser vid sidan av årsmötet finns nedskrivna som minnesanteckningar i Bilaga 1 (L sida).

Ärsmöte 2514-2024

§1. Ordforande Billy Eng öppnar årsmötet och hälsar alla välkomna. Extra varmt välkommen är
inbjuden gäst, Anita Walther (Ordf. i Distrikt PRO Gävleborg), som bl.a ska medverka vid
invigningsceremoni av föreningens nya möteslokal i Folkets Hus samt informera om PRO Distrikt
Gävleborg.
Välkommen är också Mats Karlsson som ska underhålla med sång och musik.

ldag finns för 1:a gången på plats i PRO Hennan, "skrivartolk från Tolkcentralen i region Gävleborg".

§2. Mötet fastställer att kallelse skickats ut i god tid.

§3. Mötet fastställer dagordningen.

§4. Mötet har inga övriga frågor att ta upp under §16.

§5. Val av presidium
a) Till mötesordförande väljs Jan Nilsson, som övertar klubban och fortsätter mötet
b)Till mötessekreterare väljs Eva Vestin.
c)Tilljusterare, tillika rösträknare väljs MajJohansson och Kurt L. Rådlund.

§6. Verksa mhetsberättelser
a ) Styrelse ns Verksam hets berättel se 2023, redogörs av Eva Vestin, sekr.

b) Ekonomisk berättelse2O23, redogörs av Bengt-Åke Eng, kassör.

c) Revisorernas berättelse 2023, redogörs av Maj Johansson, sammankallande revisor.

§7. Mötesbeslut med anledning av revisorernas berättelse
a) Verksamhetsberättelse 2023, lägges till handlingarna.
b) Ekonomisk berättels e 2023,|ägges till handlingarna, 2A23-års resultat överfors till kommande

års räkning.
c) Ansvarsfrihet for styrelsen for det gångna året 2023-01-01- 2123-t2-3t.

§ 8 PRO Hennans styrelse 2024 (Jorma Vesterinen, sammankallande i valberedningen)
Valberedningen foreslår att styrelsen tillsvidare består av 6 ledamöter och 0 ersättare.
Önskvärt är ytterligare en ledamot i styrelsen, att idag vald valberedning tar upp frågan och



eventuellt återkommer med namnforslag för beslut.
Beslut: Mötet tillstyrker förslaget om 6 ledamöter och 0 ersättare samt förslaget om att forsöka

tillsätta ytterligare en ledamot i styrelsen.

§ 9 Vat av ledamöter, valberedningens förslag, Jorma Vesterinen (sammankallande).

Sekreterare: Eva Vestin, omval 1 år
Ledamöter: Sally Hallberg, Ulla Trygg och Kristina Löwemark, omval 1år.
Ordförande Billy Eng och Kassör Bengt-Åke Eng, kvarstår L år,

Beslut: Mötet beslutar enligt förslaget.

§10 Val av revisorer, valberedningens förslag, Jorma Vesterinen, (sammankallande).
Maj Johansson, revisor (sammankallande), omval 1 år
lnger Berg, revisor, omval 1 år
Gunnie Frisk, ersättare, nyval L år
Beslut: Mötet beslutar enligt forslaget.

§11Val av firmatecknare, två i förening i Hälsinglands Sparbank (valberedningens förslag, Jorma
Vesterinen, sammankallande).
Billy Eng (Ord[) och Bengt-Åke eng {Kassör), kvarstår 1 år i styrelsen och foreslås därmed fortsatt
som firmatecknare.
Bestut: Mötet beslutar enligt forslaget att, Billy Eng (Ordf.), 19550821-xxxx och Bengt-Åke Eng

(kassör), L947tt$4-xxxx två i fdrening, fortsatt är firmatecknare för PRO Hennan org. nr 802436-
1290 i Hälsinglands Sparbank.

Mötet beslöt vidare att ge Ben6-Åke Eng i uppdrag att som kassör ensam betala räkningar på

löpande ordinära kostnader via internetbanken i Hälsinglands Sparbank. Vid exceptionella tillfällen
byggda på medlems eller styrelsebeslut, krävs påskrift av Ordf. och Kassör; t.ex avtal och

kontraktsskrivni ng el ler i a ndra övergri pande föreningsfrågor.

§12 Val av ersättare i Kommunala Pensionärsrådet (KPRIfrån PRO Hennan
Kurt L. Rådlund är ordinarie ledamot, det fattas en ersättare.
Valberedningen har ingen kandidat som förslag. Ordf. frågar mötet om någon kan ta sig an

uppdraget, som ersättare i KPR. lnget positivt svar erhölls.
Ordf. ger styrelsen i uppdrag att under året arbeta för att få fram forslag på person till den vakanta
platsen.

Beslut: Mötet ger sitt bifall till uppdraget.

§13 Val av valberedning i PRO Hennan
Valberedningens forslag: Jorma Vesterinen sammankallande omval L år
Maj Johansson, nyval 1 år
Maj Wallberg, nyval L år
Beslut: Mötet beslutar enligt forslaget.

§14 Val av valberedning till Ljusdal Samorganisation
Ordinarie valberedare Vakant nyval 1 år
Ersättare valberedare Vakant nyval 1 år
Ordf. frågar mötet om någon kan ta sig an uppdraget som valberedare. lnget positivt svar erhölls.
Ordf. ger styrelsen i uppdrag att under året arbeta för att få fram förslag på personer till de två
vakanta platserna.

Beslut: Motet ger sitt bifall till uppdraget.



§15 Motioner och förslag
lnga motioner och förslag har inkommit till styrelsen.

§16 Övriga frågor
lnga övriga frågor foreligger,

Mötesordf. Jan Nilsson avslutade sin del av mötet, återlämnade klubban till Ordf. Billy Eng.

§17 Avtackning och avslutning
Ordf. Billy Eng, avtackade med blommor till:
-Jan Nilsson för genomforandet av årsmötet.
-Anita Walther for hennes närvaro, invigningstal och information om Distrikt Gävleborg.
-Peter Gåhlin, styrelseledamot som.avsagt sig omval. Peter var ej med på mötet idag, buketten
levereras hem till honom.

-lngrid Persson för läsning av dikt i samband med parentationen
-Mats Karlsson för underhållning med mixad repertoar, berättelser/historier, sång och musik.

Ordf. avslutade med ett stort tack till alla medlemmar i PRO Hennan, närvarande och inte
närvarande på mötet idag.

s
caffi-

Eva Vestin

Sekreterare

z4{ (

ohansson

Justerare

N

Juste

Årsmöte §5 t.o,m §16

Billy
Ordf. Hennan



Bilaga 1 Minnesanteckningar till Årsmötesprotokoll PRO Hennan 25 april 2024, L sida.

Förutom Årsmötet fanns foljande punkter på agendan, (ej protokollfort)

-lnvigning av föreningens nya möteslokal i Folkets Hus, PRO Hennans fana (inköpt 1959), bärs in i

lokalen, varefter Anita Walter (Ordf. I Distrikt Gävleborg), håller ett invigningstal.

-Eva Vestin (sekr. i PRO Hennan): läser upp en sammanfattning om "Fanans Historia", baserad på

gamla bevarade styrelse-/mötesprotokoll, från föreningens start till dagens datum.

Sammanfattningen har skrivits ner i samband med studiecirkeln "PRO Hennans Historik".

-Anita Walther (Ordf. i DS Gävleborg), informerade om att "PRO Gävleborgs distriktsstyrelse är en

samordnande enhet mellan PRO:s riksorganisation och PRO-föreningarna i länen Gästrikland och

Hälsingland:
PRO Gävleborg omfattar L0 kommuner,44 PRO-föreningar, 9 PRO Samorganisationer. Det finns c:a

15000 PRO-medlemmar i region Gävleborg.

-Kristina Löwemark (ledamot i PRO Hennan) informerade om kommande resor m.m.

-Kurt L. Rådlund (KPR-ledamot), informerade om läget inom Kommunala Pensionärsrådet (KPR)

-Eva Vestin informerade om fortsatt Prel. Verksamhetsplanering 2024 (baserat på beslut taget på

H östmötet 23 I 7t-2023.1

-Mats Karlsson underhöll med berättelser, sång och musik.

-Mat (rostbiff/potatissallad/grönsallad/dryck samt fika med kaka, lotteri med många fina vinster,

Sammankomsten pågick till ungefär 16:00-tiden, styrelsen tycker att det var extra roligt, att så

många medlemmar (60-tal), kom till årsmötet och invigningen av föreningens nya lokal i Folkets
Hus i Hennan.

Styrelsen i april2O24


